
 

1 
 

Protokół nr VII 

z VII sesji Rady Miejskiej IX kadencji w Brwinowie, która odbyła się w dniu 26 września 2024 

roku w Sali Konferencyjnej przy ul. Turystycznej 4 w Brwinowie.   

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki otworzył VII sesję 

Rady Miejskiej w Brwinowie witając wszystkich obecnych na sali. 

2. Przedstawienie porządku obrad 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki przedstawił porządek obrad VII sesji 

Rady Miejskiej w Brwinowie. Informując jednocześnie, że obecnych jest 15 Radnych, czyli 

podejmowane przez Radę Miejską rozstrzygnięcia będą prawomocne. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów.  

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

5.1. zmiany uchwały nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.54.2024); 

5.2. zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 

20 grudnia 2023 r. (RM0006.55.2024); 

5.3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta i gminy 

Brwinów obejmującej obszar nr 9a i 9b, stanowiący fragment jednostki administracyjnej 

Brwinów ( RM0006.58.2024); 

5.4. określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

(RM0006.56.2024); 

5.5. zmiany gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków 

mieszkańców gminy Brwinów z tytułu odbioru segregowanych odpadów komunalnych 

(RM0006.57.2024); 

5.6. zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, 

trybu postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania 

(RM0006.60.2024); 

5.7. upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o objęcie wsparciem 

oraz przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia w ramach programu priorytetowego 

NFOŚiGW „Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” 

(RM0006.53.2024); 

5.8. zmieniającej uchwałę nr LXXV.862.2024 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 26 marca 

2024 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o 

udzielenie dofinasowania w ramach ”Programu budowy lodowisk Edycja 2024” 

(RM0006.59.2024). 

6. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej. 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

8. Zamknięcie sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej Sławomir Rakowiecki poinformował Radnych, że po 

terminie zwołania sesji wpłynął dodatkowy projekty uchwał i zaproponował, aby wprowadzić 

do porządku obrad następujący punkt : 5.9 " w sprawie nadania nazwy skwerowi w 

miejscowości Brwinów (płk. Franciszka Niepokólczyckiego) RM0006.61.2024. 

 

Głosowano wniosek w sprawie 

Rozszerzenie porządku obrad o punkt 5.9 w sprawie nadania nazwy skwerowi w miejscowości 

Brwinów (płk. Franciszka Niepokólczyckiego) RM0006.61.2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Grzegorz Mieszała, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik. 

 

3. Informacje Burmistrza Gminy Brwinów 

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński przedstawiając krótką prezentację, którą 

zaczął od rozstrzygnięcia przetargów od końca sierpnia do dnia dzisiejszego. Kolejny temat to 

zaprojektowanie i budowa sieci wodociągowej w miejscowości Moszna oraz krótka 

sprawozdanie z ostatnich wydarzeń jakie miały miejsce w Gminie.  

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej w Brwinowie  

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie przedstawiając prośbę o wsparcie 

finansowe i materialne jakie Gmina dostała od Przewodniczącego Rady Gminy Kłodzko. 

Gmina Kłodzko została mocno dotknięta przez powódź i sytuacja jest dramatyczna dlatego też, 

zawracają się o pomoc dla powodzian.  

Druga rzecz dotyczy projektu zmian, które są opracowywane w Statucie Gminy Brwinów. 

Jeżeli ktoś ma jakieś uwagi do Statutu, który obowiązuje to proszę o przekazanie ich do 

członków komisji statutowej.  
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5. Rozpatrzenie uchwał w sprawie: 

 

5.1. zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.54.2024); 

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

komisja jednogłośnie wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 

zmiany uchwały Nr LXXII.823.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 grudnia 2023 roku 

w sprawie Wieloletniej prognozy finansowej gminy Brwinów na lata 2024-2034 

(RM0006.54.2024). 

 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził,że uchwała 

została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

5.2 zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie  z dnia 20 

grudnia 2023 r. (RM0006.55.2024); 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

komisja wyraziła pozytywną opinię do projektu uchwały.  

 

Głosowano w sprawie 
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zmian w uchwale budżetowej nr LXXII.824.2023 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 20 

grudnia 2023 r. (RM0006.55.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przez Radę Miejską podjęta jednogłośnie. 

 

 

5.3. uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta i gminy 

Brwinów obejmującej obszar nr 9a i 9b, stanowiący fragment jednostki administracyjnej 

Brwinów ( RM0006.58.2024); 

 

Głos zabrała Pani Ewa Muranowska autorka projektu omawiając plan zagospodarowania 

przestrzennego, który obejmuje teren „Borki” w Brwinowie.  

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

opinia komisji jest pozytywna.  

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie informując, że Rada Miejska 

podejmując uchwałę w sprawie przyjęcia planu podejmuje rozstrzygnięcie, że plan 

zagospodarowania przestrzennego nie narusza warunków zagospodarowania przestrzennego 

miasta i gminy Brwinów. Jednocześnie Rada rozstrzyga o sposobie rozpatrzenia uwag 

złożonych przez mieszkańców do planu, do których jest zobowiązana się odnieść.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 1 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga zawierająca wniosek o: a)

 wyeliminowanie zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr 
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ewid. 65 i 140 oraz innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących 

maszt telefonii komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie 

zakazu takich urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem 

elektroenergetycznym, c) nieuwzględnianie w planie stanowiska archeologicznego 59-

63/7" 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna Olczak, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Grzegorz Mieszała 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 2 złożona do dnia 30.05.2014 r. "Uwaga zawierająca wniosek o: a)

 wyeliminowanie zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr 

ewid. 65 i 140 oraz innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących 

maszt telefonii komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie 

zakazu takich urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem 

elektroenergetycznym".. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 
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Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 3 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga zawierająca wniosek o: a) wyeliminowanie 

zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr ewid. 65 i 140 oraz 

innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących maszt telefonii 

komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie zakazu takich 

urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem elektroenergetycznym". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 
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Uwaga nr 4 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga zawierająca wniosek o: a) wyeliminowanie 

zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr ewid. 65 i 140 oraz 

innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących maszt telefonii 

komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie zakazu takich 

urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem elektroenergetycznym". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 4 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga zawierająca wniosek o: a) wyeliminowanie 

zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr ewid. 65 i 140 oraz 

innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących maszt telefonii 

komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie zakazu takich 

urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem elektroenergetycznym". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 5 złożona do dnia 30.05.2014 r. "  Uwaga zawierająca wniosek o: a) wyeliminowanie 

zapisów dopuszczających złomowiska samochodów na działkach o nr ewid. 65 i 140 oraz 

innych usług uciążliwych, b) sprawdzenie „warunków lokalizujących maszt telefonii 

komórkowej” na działce o nr ewid. 46, wnosząc o wprowadzenie w planie zakazu takich 

urządzeń oraz wymogów ochrony przed promieniowaniem elektroenergetycznym ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 6 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga zawierająca wniosek o: a) określenie strefy 

oddziaływania masztu GSM, b) wyeliminowanie z zapisów uciążliwych usług po obu stronach 

drogi nr 719 przy wjeździe do Trójmiasta Ogrodów". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 
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Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została jednogłośnie nieuwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 7 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga dot. zmniejszenia stawki procentowej renty 

planistycznej do max. 10 % oraz uwzględnienie studzienek burzowych zbierających  

i odprowadzających wodę z jezdni ul. Kępińskiej ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  
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Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 8 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga dot. zmniejszenia stawki procentowej renty 

planistycznej do max. 10 % oraz uwzględnienie studzienek burzowych zbierających  

i odprowadzających wodę z jezdni ul. Kępińskiej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 9 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga dot. zmniejszenia stawki procentowej renty 

planistycznej do max. 10 % oraz uwzględnienie studzienek burzowych zbierających i 

odprowadzających wodę z jezdni ul. Kępińskiej ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 10 złożona do dnia 30.05.2014 r. " Uwaga stanowiąca wniosek o wyznaczenie 

obszarów obowiązkowych scaleń". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 1 złożona do dnia 23.09.2021 r. " Zgłasza uwagę, iż plan miejscowy nie powinien 

regulować położenia zjazdów z dróg publicznych, z uwagi na regulację zawartą w art. 29 ust.1 

ustawy o drogach publicznych". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 2 złożona do dnia 23.09.2021 r. "  Zgłasza uwagę kwestionując odniesienie zawartych 

w tekście projektu planu wskaźników zabudowy i zagospodarowania terenu do powierzchni 

działki, wnosząc  o odniesienie do powierzchni działki budowlanej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 
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Uwaga nr 3 złożona do dnia 23.09.2021 r. " Zgłaszają uwagę wnosząc o dopuszczenie 

lokalizacji budynku bezpośrednio w granicy działki dla działek o szerokości mniejszej niż 25 

m. ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Winiarski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 4 złożona do dnia 23.09.2021 r. " Uwaga dot. braku w części rysunkowej 

wyznaczenia strefy ochrony konserwatorskiej stanowiska archeologicznego nr ew. AZP 59-

63/7. Uwaga - wniosek o wprowadzenie w par.7 ust 8, 9, 10 i 11 dachów o innym, 

niestandardowym kształcie ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

została odrzucona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 1 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. możliwości użytkowania działki 

na cele usług (MNu) oraz możliwość zabudowy bliźniaczej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 2 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. możliwości użytkowania działki 

na cele usług (MNu) oraz możliwość zabudowy bliźniaczej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 
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Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 3 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. ponownej weryfikacji ustaleń 

planistycznych w zakresie zasad kształtowania zabudowy oraz wskaźników zagospodarowania 

terenu a także zasad scalania i podziału nieruchomości w zakresie wielkości nowo 

wydzielonych działek oraz dopuszczenia zabudowy bliźniaczej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 
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Uwaga nr 4 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wyrażają swoją opinię, iż projekt planu nie 

uwzględnia związków obszaru z Podkową Leśną i położenia w granicach WOChK. Wnoszą 

uwagę dot. zwiększenie w terenach MNu udziału procentowego powierzchni biologicznie 

czynnej do 60% oraz zmniejszenia wskaźnika intensywności zabudowy do max. 0,5 ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Adrianna Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, 

Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Marta Obara-Michlewska 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 5 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. poszerzenia przeznaczenia terenu 

o możliwość zabudowy bliźniaczej oraz wprowadzenie zapisu pozwalającego na 10% 

odstępstwo od minimalnych powierzchni nowo wydzielonych działek budowlanych". 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 6 

Wyniki imienne 

ZA (15) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Adrianna 

Olczak, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil 

Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (6) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Magdalena 

Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 6 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. zwiększenia , cyt. „elastyczności 

kreowania estetyki naszych okolic” poprzez poszerzenie ustaleń w par. 7 usat.8-11 o dachy 

niestandardowe oraz zamianę w par.7 ust.25 słowa „nakaz” na „sugerowane”. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 7 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. wprowadzenia w terenie 9.8.01 

ZP: - zakazu zabudowy, - zakazu realizacji nośników reklamowych o pow. reklam większej niż 

3 m2, z zastrzeżeniem możliwości realizacji tylko jednego nośnika na jednej działce. Wnosi 

uwagę dot. zwiększenia powierzchni biologicznie czynnej w terenach MN do 65%, w terenach 

MNu do 50%, w terenach ZL i ZLP do 85%. Wnosi uwagę dot. wprowadzenia zakazu 

wydzielania działek o powierzchni poniżej 1100 m2.  Wnosi uwagę dot. rozszerzenia obszaru 

planu o ok. 200 m w kierunku wschodnim". 
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Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (13) 

Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Marek 

Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 8 złożona do dnia 23.05.2022 r. " Wnosi uwagę dot. wprowadzenia w terenie 9.8.01 

ZP: - zakazu zabudowy, - zakazu realizacji nośników reklamowych o pow. reklam większej niż 

3 m2, z zastrzeżeniem możliwości realizacji tylko jednego nośnika na jednej działce. Wnosi 

uwagę dot. zwiększenia powierzchni biologicznie czynnej w terenach MN do 65%, w terenach 

MNu do 50%, w terenach ZL i ZLP do 85%. Wnosi uwagę dot. wprowadzenia zakazu  

wydzielania działek o powierzchni poniżej 1100 m2.  Wnosi uwagę dot. rozszerzenia obszaru 

planu o ok. 200 m w kierunku wschodnim". 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (12) 

Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Sławomir Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, 

Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Adam Adamczyk, Marta Obara-Michlewska 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona. 

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 1 złożona do dnia 19.12.2022 r. " Uwaga dot. uwzględnienia w planie drogi 

dojazdowej wewnętrznej znajdującej się na działce o nr ewid. 55/1 obr.20, stanowiącej dojazd 

do działki o nr ewid. 54/2 obr.20 i stwierdzenie, iż istniejąca droga dojazdowa do nieruchomości 

będzie spełniać wymogi planu". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 1 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnosi o ustalenie przeznaczenia dla terenu 

oznaczonego symbolem 9.9.01 RZ z „terenu rolnego – łąki” na: tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej wolno-stojącej,  1) przeznaczenie podstawowe – tereny 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej; 2) dojazd – istniejącymi oraz 

ustalonymi planem drogami/ulicami publicznymi, ponadto dopuszcza się dostęp do drogi 

publicznej ustalonymi lub dopuszczonymi planem drogami wewnętrznymi stanowiącymi 

dojazdy; 3) nieprzekraczalna linia zabudowy – jak na rysunku planu; 4) ochrona lasów – 

zgodnie z par.9 ust.10 planu oraz przepisami odrębnymi". 



 

20 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 2 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnosi o ustalenie przeznaczenia dla terenu 

oznaczonego symbolem 9.9.01 RZ z „terenu rolnego – łąki” na: tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej wolno-stojącej,  1) przeznaczenie podstawowe – tereny 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej; 2) dojazd – istniejącymi oraz 

ustalony-mi planem drogami/ulicami publicznymi, ponadto dopuszcza się dostęp do drogi 

publicznej ustalonymi lub dopuszczonymi planem drogami wewnętrznymi stanowiącymi 

dojazdy; 3) nieprzekraczalna linia zabudowy – jak na rysunku planu; 4) ochrona lasów – 

zgodnie z par.9 ust.10 planu oraz przepisami odrębnymi". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 
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BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 3 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnosi o ustalenie przeznaczenia dla terenu 

oznaczonego symbolem 9.9.01 RZ z „terenu rolnego – łąki” na: tereny zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej wolno-stojącej,  1) przeznaczenie podstawowe – tereny 

zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej; 2) dojazd – istniejącymi oraz 

ustalonymi planem drogami/ulicami publicznymi, ponadto dopuszcza się dostęp do drogi 

publicznej ustalonymi lub dopuszczonymi planem drogami wewnętrznymi stanowiącymi 

dojazdy; 3) nieprzekraczalna linia zabudowy – jak na rysunku planu; 4) ochrona lasów – 

zgodnie z par.9 ust.10 planu oraz przepisami odrębnymi ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 4 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnosi o: 1) Usunięcie z ustaleń planu zapisów dot. 

odsetka powierzchni możliwej do wyłączenia z produkcji leśnej, gdyż reguluje to ustawa o 

ochronie gruntów rolnych i leśnych  a także usunięcie normatywu podziału działek z par.9 
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ust.10 projektu. 2) Skorygowanie par.12 ust.3 odwołania do par.12 ust.2 do zapisu par.12 ust.2 

pkt 1)-4). 3) 3. Kwestionuje parametr normatywu podziału działki zawarty w par.12 ust.2, 

wnosząc o dopuszczenie niewielkich odstępstw do 10% ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 5 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnosi o: 1) Usunięcie z ustaleń planu zapisów dot. 

odsetka powierzchni możliwej do wyłączenia z produkcji leśnej, gdyż reguluje to ustawa o 

ochronie gruntów rolnych i leśnych  a także usunięcie normatywu podziału działek z par.9 

ust.10 projektu. Odrzucenie zapisów § 9 ust. 10 i ustalenie możliwości wyłączenia 500 m2 z 

produkcji leśnej dla jednego budynku mieszkalnego. 2) Kwestionuje parametr normatywu 

podziału działki zawarty w par.12 ust.2, wnosząc o dopuszczenie niewielkich odstępstw do 

10%. Odrzucenie przyjętych w § 9 ust. 10 norm podziału działek, gdyż zostały już określone w 

§ 12 projektu planu. 3) .Dodanie zapisu do § 12 ust. 3, na mocy którego nie tylko działki, które 

są wy-dzielane pod obiekty i urządzenia infrastruktury technicznej mogą być mniejsze niż 

normatyw. Opatrzenie przyjętych w § 12 ust. 2 normatywów podziału nie-wielkim 

odstępstwem od ustalonego normatywu". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 
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Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 6 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Wnoszą o umożliwienie przeprowadzenia drogi 

wewnętrznej/dojazdu przez teren leśny do działek o nr ewid. 52/1 i 52/2, proponując, 

wariantowo: 1) przeznaczenie całego terenu pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną, z 

zastrzeżeniem zachowania jak największej części istniejącego drzewo-stanu i ustalenie 

wysokiego wskaźnika powierzchni biologicznie czynnej, 2) zmniejszenie powierzchni 

terenu oznaczonego jako 9.6.10 ZLP i powiększenie terenu 9.1.08 MN o pasy terenu wzdłuż 

zewnętrznych granic działek  o nr ewid. 52/1 i 52/2 w celu stworzenia drogi dojazdowej 

wewnętrznej oraz utwardzonych dojazdów przez teren obu działek prowadzących do 

powstałych w przyszłości budynków na terenie 9.1.08 MN ". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 



 

24 
 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

Uwaga nr 7 złożona do dnia 08.03.2024 r. " Kwestionują zawarte w projekcie planu 

przeznaczenie terenu działki przedkładając swoją koncepcję zagospodarowania i chcą 

przeznaczyć nieruchomość na cele zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej wolnostojącej, 

usługi zdrowia i tereny zieleni ogólnodostępnej". 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uwaga 

nie została uwzględniona jednogłośnie.  

 

Głosowano w sprawie 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części miasta i gminy 

Brwinów obejmującej obszar nr 9a i 9b, stanowiący fragment jednostki administracyjnej 

Brwinów ( RM0006.58.2024); 

Głos zabrała Pani Radna Marta Obara- Michlewska zwracając się do autora projektu z 

pytaniem, jaka część terenów leśnych została przekształcona na nieleśne ? 

Pani Ewa Murawska udzieliła odpowiedzi Radnej Marcie Obarze- Michlewskiej, że połowa 

terenów leśnych została przekształcona.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę jednogłośnie.  

 

5.4. określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej 

(RM0006.56.2024); 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych  Marek Winiarski 

przekazał, że komisja popiera projekt uchwały.  

Głosowano w sprawie 

określenia zasad zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej (RM0006.56.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, 

że uchwała została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

5.5 zmiany gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków mieszkańców 

gminy Brwinów z tytułu odbioru segregowanych odpadów komunalnych (RM0006.57.2024); 

 

Głos zabrał Wiceprzewodniczący Komisji Spraw Społecznych  Marek Winiarski 

przekazał, że komisja popiera projekt uchwały.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki poprosił o 

wyświetlenie projektu uchwały z racji uwag jakie ma do projektu. Po pierwsze poprosił o 

dopisanie brakującej literki ”o ” w zdaniu „ ubiegając się o pomoc”. Druga uwaga jaką wskazał, 

to stwierdzenie „ 100%  spełnienia kryterium”, które nie powinno być zapisane.  

Głos zabrała Pani dyrektor  Środowiskowego Ośrodka Pomocy Społecznej tłumacząc sens i 

potrzebę uwzględnienia zapisu „ 100 % spełnienia kryterium”. Zapis jest doprecyzowany, 

wytłumaczony i ma ulepszyć funkcjonowanie uchwały.  

Głos zabrał mecenas Michał Folcholc, sugerując usunięcie zapisu „ 100% ” i wpisać tylko 

numer artykułu i ustęp.  

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński informując, że podtrzymuje stanowisko Pani 

Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej.  

 

Głosowano w sprawie 

zmiany gminnego programu osłonowego w zakresie zmniejszenia wydatków mieszkańców 

gminy Brwinów z tytułu odbioru segregowanych odpadów komunalnych (RM0006.57.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

5.6 zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania (RM0006.60.2024); 

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński prosząc o wyświetlenie projektu uchwały, 

ponieważ chciałby wprowadzić autopoprawkę, dotyczącą daty ogłoszenia w Dzienniku 

Urzędowym i wejścia jej w życie.  

Głos zabrał Przewodniczący Spółki Wodnej pokrótce omawiając fundusze spółki.  

 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

opinia komisji jest pozytywna.  

 

Głos zabrał Radny Kamil Wójcik zwracając się do Przewodniczącego Spółki Wodnej o 

przedstawienie strategii finansowej spółki.  

Głos zabrał Burmistrz Arkadiusz Kosiński zwracając się do Radnego Kamila Wójcika, iż 

spółka wodna jest stowarzyszeniem a nie spółką, w tym wypadku nazwa jest myląca.  

 

Głosowano w sprawie 

zmieniającej uchwałę w sprawie zasad udzielania dotacji celowej spółkom wodnym, trybu 

postępowania w sprawie udzielenia dotacji i sposobu jej rozliczania (RM0006.60.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

5.7 upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o objęcie wsparciem oraz 

przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW 

„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” (RM0006.53.2024); 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Glos zabrał Radny Adam Adamczyk zwracając się do Burmistrza Gminy z prośbą o więcej 

informacji dotyczących tego przedsięwzięcia.  

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński omawiając daną inwestycję i 

przedstawiając jej koszty.  

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski, pytając o wkład finansowy Gminy na 

termomodernizację  Zespołu Szkół Ogólnokształcących bez dofinasowania.  

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński udzielając odpowiedzi Radnemu 

Maciejowi Żukowskiemu, że Gmina Brwinów musiałaby dołożyć około 10  mln złotych na 

sfinansowanie tego przedsięwzięcia.  

 

Głosowano w sprawie 

upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku o objęcie wsparciem oraz 

przyjęcia do realizacji przedsięwzięcia w ramach programu priorytetowego NFOŚiGW 

„Wymiana źródeł ciepła i poprawa efektywności energetycznej szkół” (RM0006.53.2024); 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

5.8. zmieniającej uchwałę nr LXXV.862.2024 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 26 marca 

2024 r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  o udzielenie 

dofinansowania w ramach ”Programu budowy lodowisk Edycja 2024” (RM0006.59.2024). 

Głos zabrał Burmistrz Gminy Brwinów Arkadiusz Kosiński wprowadzając autopoprawkę 

w tytule projektu uchwały. Dodatkowo omówił cały projekt uchwały przedstawiając projekt 

budowy, kosztorys oraz dofinasowanie jakie można otrzymać na budowę lodowiska.   

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski pytając czy w projekcie budowy lodowiska 

uwzględniona jest kładka dla pieszych ? 

Głos zabrał Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński informując, że w projekcie znajduje się 

kładka dla pieszych..  

Głos zabrała Radna Pani Karolina Krupa pytając o termin rozpoczęcia i zakończenia 

inwestycji oraz o koszty miesięczne, bądź roczne utrzymania lodowiska. 

Burmistrz Arkadiusz Kosiński odpowiedział Radnej Karolinie Krupie, że koszt lodowiska 

będzie mniejszy niż dotychczasowe koszty zamawiania i prowadzenia takiego lodowiska.   

Głos zabrała Radna Pani Hanna Jankowska pytając czy lodowisko jest zadaszone i czy ma 

ściany?  

Burmistrz Arkadiusz Kosiński odpowiedział Radnej Hannie Jankowskiej, że boisko posiada 

ściany boczne, które w okresie letnim można zdemontować.  

 

Głosowano w sprawie 

zmieniającej uchwałę nr LXXV.862.2024 Rady Miejskiej w Brwinowie z dnia 26 marca 2024 

r. w sprawie upoważnienia Burmistrza Gminy Brwinów do złożenia wniosku  o udzielenie 

dofinansowania w ramach ”Programu budowy lodowisk Edycja 2024” (RM0006.59.2024). 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

5.9. nadania nazwy skwerowi w miejscowości Brwinów (płk. Franciszka Niepokólczyckiego) 

RM0006.61.2024 

Przewodniczący Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii Maciej Żukowski  przekazał, że 

opinia komisji jest jednogłośnie pozytywna.  

 

Głosowano w sprawie 

nadania nazwy skwerowi w miejscowości Brwinów (płk. Franciszka Niepokólczyckiego) 

RM0006.61.2024 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 

Wyniki imienne 

ZA (14) 

Adam Adamczyk, Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, 

Grzegorz Mieszała, Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir 

Rakowiecki, Marek Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej 

Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że uchwała 

została przyjęta przez Radę Miejską jednogłośnie.  

 

6. Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 

Głosowano w sprawie 

Przyjęcie protokołu z VI sesji Rady Miejskiej 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 7 
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Wyniki imienne 

ZA (13) 

Hanna Jankowska, Karolina Krupa, Anna Kühn, Zbigniew Kurządkowski, Grzegorz Mieszała, 

Natalia Niewiadomska-Pasieka, Marta Obara-Michlewska, Sławomir Rakowiecki, Marek 

Rosiński, Agata Tymińska, Marek Winiarski, Kamil Wójcik, Maciej Żukowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Adam Adamczyk 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (7) 

Marta Bartos, Katarzyna Górska, Barbara Koralewska, Kacper Kozłowski, Adrianna Olczak, 

Magdalena Szymczukiewicz, Roman Wachnik.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Brwinowie Sławomir Rakowiecki stwierdził, że protokół 

z VI sesji Rady Miejskiej w Brwinowie został przyjęty.  

 

7. Sprawy wniesione i wolne wnioski. 

Głos zabrał Radny Kamil Wójcik przypominając, że cały czas czeka na przygotowaną 

strategię spółki BPwiK oraz podziękował, za obecność Burmistrza Jerzego Wysockiego na 

inauguracji.  

Głos zabrał Radny Maciej Żukowski informując Radnych o planowanym posiedzeniu 

Komisji Inwestycji, Rolnictwa i Ekologii oraz Komisji Spraw Społecznych. Posiedzenie 

Komisji będzie poświęcone populacji dzików.  

Głos zabrał Radny Adam Adamczyk, zwracając się z pytaniem od mieszkańców 

miejscowości Kanie, czy jest możliwość dodatkowego kosza na śmieci przy ul. Nadarzyńskiej.    

Głos zabrał Radny Grzegorz Mieszała pytając czy Gmina planuje nowe inwestycje przyłącza 

wodno- kanalizacyjnego w Kaniach przy ul. Grażyny. Czy znany jest termin zakończenia 

zadania przebudowy boisk w Otrębusach oraz czy wiadomo kiedy rozpocznie się rewitalizacja 

placu zabaw w Kaniach.  

Głos zabrała Radna Agata Tymińska pytając czy jest szansa na ponowną akcję nasadzania 

krokusów.  

Głos zabrał Burmistrz Gminy Brwinów udzielając odpowiedzi Radnym. Zwracając się do 

Radnego Adama Adamczyka w sprawie ul. Nadarzyńskiej przekazał, że postawienie 

dodatkowego kosza na śmiecie jest jak najbardziej możliwe z tym, że mieszkańcy muszą 

wskazać dokładne miejsce postawienia kosza. Odpowiadając na pytanie Radnego Grzegorza 

Mieszały, zauważył, że inwestycje wodociągowe w miejscowości Kanie są cały czas 

realizowane. W przypadku realizacji wodociągów czy utwardzenia ulicy Grażyny jest problem 

ponieważ ulica Grażyny jest drogą prywatną i dopóki Gmina nie otrzyma służebności, to nie 

podejmie żadnych działań związanych z tą ulicą. Jeżeli chodzi o termin zakończenia realizacji 
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boisk w Otrębusach to termin został wydłużony do połowy października, z racji zleconych 

dodatkowych zadań, zaś rewitalizacja placu zabaw w Kaniach jest na etapie wyłaniania 

wykonawcy. 

Na pytanie Radnej Agaty Tymińskiej Burmistrz Gminy Arkadiusz Kosiński odpowiedział, że 

możliwość nasadzenia krokusów jest jak najbardziej realna. Akcja sadzenia krokusów była już 

realizowana w Gminie. Przy okazji zwrócił się do Radnych i Sołtysów z informacją, że jeżeli 

mieszkańcy chcą uczestniczyć we wspólnym sadzeniu  cebulek, to Gmina je dostarczy.  

8.Zamknięcie sesji  

Przewodniczący Sławomir Rakowiecki zamknął posiedzenie VII Sesji Rady Miejskiej w 

Brwinowie.  

 


